
Toelichting zienswijze bewoners IJsseldijk/brouwerslaan tijdens de openbare 

vergadering van de commissie Ruimte en Financiën  van 22 september 2020. 

Geachte commissie, vriendelijk dank voor de mogelijkheid op deze vergadering 

de zienswijze van de buurtbewoners IJsseldijk/Brouwerslaan m.b.t. het 

Rivierklimaatpark te mogen toelichten.  

Laat ik beginnen met het complimenteren van de commissie voor de wijze 

waarop grotendeels invulling is gegeven aan onze en vele andere zienswijzen, 

waar wij zeker raakvlakken mee zien.  

Onze zienswijze vertegenwoordigd 44 bewoners in de directe omgeving van 

het Westervoortse deel van het rivierklimaatpark. Onze belangrijkste punten 

waren samengevat:  

• Aanpassen zoekgebied Struyk Verwo met sterke voorkeur voor 

uitplaatsing 

• Combineren mogelijke maatregelen dijkversterking met uitvoering van 

het plan 

• Heroverwegen uitbreiding hoogwatervrij terrein Putman 

 

1. In de nu voorliggende structuurvisie (versie 23 maart 2020) zijn de 

beleidsambities is ten aanzien van het eerste punt goed uitgewerkt. De 

uitplaatsing van Struyk Verwo biedt vele mogelijkheden voor zowel de 

kwaliteit van het gebied (recreatie en natuurwaarde) maar ook de 

veiligheid op de dijk door het scheiden van fiets en auto verkeer. Tevens 

zal het aantal transporten per as, flink afnemen. Al met al een mooie 

beleidsambitie. Uiteraard moeten een aantal zaken nog verder worden 

ingevuld, denk aan de  ruimte voor natuur en/ of een kleinschalige 

recreatieve functie. Hierbij verwachten wij als betrokkenen wel een 

grote mate van inspraak. Een hoogwatervluchtplaats voor dieren of 

uitkijkpunt is natuurlijk van heel andere orde dan een kleinschalige 

horecagelegenheid. 

 

Wat eveneens een aandachtspunt zal worden is de financiering van de 

Westervoortse investering. Hoewel geen onderdeel van de voorliggende 

structuurvisie wordt vanavond ook een voorstel gedaan naar de raad om 

de benodigde reserveringen van 1,58 miljoen te dekken uit opbrengsten 

van de grondexploitatie Westervoort noord. Wij willen als direct 



betrokkenen graag veel intensiever hierbij betrokken worden, temeer 

daar dit ons inziens bij het rivierklimaatpark ruim onvoldoende is 

gebeurd.  U zal begrijpen dat uitspraken als “het Manhattan aan de 

IJssel” niet direct de handen op elkaar krijgt van de omwonenden. Er zijn 

dan immers heel veel vraagstukken op te lossen, zoals toenemende 

verkeersdruk, de winst op de dijk (veiligheid en afnemende 

transportbewegingen) uit deze structuurvisie, moeten we wel vast 

kunnen houden. 

 

2. Ten aanzien van het tweede punt, het  combineren van mogelijke 

maatregelen dijkversterking met uitvoering van het plan, zien wij niet 

direct iets terug in de beleidsambities. We stellen het op prijs als dit 

nader toegelicht of verankerd kan worden. In de beantwoording van 

onze zienswijze is wel opgenomen dat Indien dijkverzwaring aan de orde 

is de inspanning zal worden gedaan met het waterschapmogelijk af te 

stemmen dit gelijk op te laten lopen, dit is ons inziens een magere 

belofte. 

 

3. Met betrekking tot het 3e punt, de heroverweging van het vergroten van 

het hoogwatervrije terrein is het behaalde resultaat aanzienlijk minder. 

We begrijpen dat nu voorligt dat dit doorgang zal vinden, maar met een 

zorgvuldig landschappelijke inpassing. Wij begrijpen dat er veel meer 

belangen spelen dan die van ons als buurtbewoners. Desondanks willen 

we extra aandacht vragen voor de overlast en het karakter van deze 

uitbreiding. De landschappelijke inpassing behoeft dus extra zorg waar 

wij ook garanties voor willen zien. Denk hierbij aan afdoende beplanting 

rondom het terrein om de industriële activiteit zoveel mogelijk aan het 

zicht te onttrekken en daarmee ook de overlast die ontstaat door 

bijvoorbeeld terreinverlichting en geluidsoverlast.  

Tot slot wil ik graag onze dank uitspreken voor de ruimte die de verschillende 

fracties ons hebben geboden een toelichting te geven op onze zienswijze zodat 

ook zij een goed beeld hadden van wat voor ons als bewoners nu zo belangrijk 

is. Zij waren bereid tot een dialoog, dit in tegenstelling tot de wethouder die de 

kans om draagvlak te creëren bij deze groep betrokkenen heeft afgewezen. We 

hopen en verwachten dat in de geest van onze zienswijze, ook in de toekomst, 

de vinger aan de pols gehouden zal worden door deze fracties, en uiteindelijk 

natuurlijk de gemeenteraad.  



 


